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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 10.02.2015 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 15 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor CIGUT, 
Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko, GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, 
Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT.  
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica Nadzornega odbora občine Tišina 
Aleksandra BUČEK   - predsednica Odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - v.d. direktorice občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal zapisnik na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 40: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 17.12.2014 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
 
 
K TOČKI 3 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 4 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
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ŽUPAN je podal dnevni red za 4. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. Podan ni bil noben predlog. 
 
V nadaljevanju je župan dal na glasovanje predlog dnevnega reda. Člani Občinskega sveta so nato 
soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti  
2. Obravnava in sprejem zapisnika 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
3. Poročilo o izvršitvi sklepov 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 4. redne seje OS občine Tišina 
5. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici odbora vaške skupnosti Tropovci  
6. Imenovanje odgovornega urednika Uredniškega odbora za izdajo občinskega glasila  
7. Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2015 – II. obravnava:  

- Proračun občine Tišina za leto 2015 
- Načrt razvojnih programov občine Tišina za obdobje 2015 – 2018 
- Kadrovski načrt občinske uprave občine Tišina za leto 2015 in 2016 
- Letni načrt pridobivanja nepremičnega premoženja občine Tišina za leto 2015 (sprejem sklepa) 
- Letni načrt razpolaganja z zemljišči občine Tišina za leto 2015 (sprejem sklepa) 
- Letni načrt razpolaganja s stavbami in deli stavb občine Tišina za leto 2015 (sprejem sklepa) 
- Odlok o proračunu občine Tišina za leto 2015 

8. Predlog Programa dela občinskega sveta in občinske uprave občine Tišina v letu 2015  
9. Predlog Koledarja prireditev v občini Tišina za leto 2015 
10. Predlog Sklepa o višini pomoči delavcem, ki se jim bo v letu 2015 prekinilo delovno razmerje iz 

nekrivdnih razlogov 
11. Predlog Sklepa o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave določenih vrst komunalnih 

odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v letu 2015 
12. Seznanitev s potekom priprav sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega načrta občine Tišina 
13. Tekoča problematika 
14. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 5 
 
UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANICI ODBORA VAŠKE SKUPNOSTI TROPOVCI 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 41: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANICI 
ODBORA VAŠKE SKUPNOSTI TROPOVCI GA. JOŽICI GAJŽI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 6  
 
IMENOVANJE ODGOVORNEGA UREDNIKA UREDNIŠKEGA ODBORA ZA IZDAJO OBČINSKEGA GLASILA 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 42: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMENOVANJU ODGOVORNEGA UREDNIKA 
UREDNIŠKEGA ODBORA ZA IZDAJO OBČINSKEGA GLASILA. ZA ODGOVORNEGA UREDNIKA SE IMENUJE 
SANJA ČAGRAN. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 – II. obravnava 
 
Uvodno predstavitev k proračunu je podal župan.  
 
Obrazložitev proračuna je podala računovodkinja Mateja CELEC.  
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da je nadzorni odbor obravnaval predlog 
Proračuna občine Tišina za leto 2015 in podaja naslednje predloge: 

- Nadzorni odbor županu kot predlagatelju proračuna priporoča, da se zmanjšujejo oz. 
racionalizirajo predvsem stroški na področju nabave strokovne literature, saj smatramo, da 
občina lahko na tem področju določena sredstva privarčuje. 

- Prav tako občinski upravi priporočamo zmanjšanje stroškov na področju udeležbe na raznih 
seminarjih. NO je mnenja, da se naj občinska uprava udeležuje predvsem seminarjev, ki so 
organizirani preko Skupnosti občin Slovenije, saj so tu le minimalni zneski prijavnine, katere 
lahko občina kot članica te skupnosti tudi koristi. Prav tako priporočamo udeležbo na seminarjih 
preko Upravne akademije pri Ministrstvu za javno upravo, ki so prav tako zelo ugodni. Saj kor 
vemo je višina udeležbe oz. prijavnine pri določenih organizacijah seminarjev kar visoka. 

- NO je bil prav tako mnenja, da se naj zmanjšajo stroški sofinanciranja udeležbe pri organizaciji ob 
dnevu žena. V skladu s sprejetimi varčevalnimi ukrepi je potrebno zagotovo zmanjšati stroške iz 
tega naslova. 

- Pri pregledu NRP-ja za obdobje 2015 – 2018 nadzorni odbor ugotavlja, da je program pripravljen 
na podlagi pričakovanih razpisov za projekte, ki bodo v naslednjih letih razpisani bodisi s strani 
države ali iz sredstev EU. Vprašanje seveda je, če bo lahko občina zagotovila lastne vire, kajti kot 
vemo se proračuni občin iz leta v leto zmanjšujejo, lastni deleži občin pri projektih pa povečujejo. 
Zagotovo pravilno pa je, da so projekti planirani v NRP, kajti NRP je eden izmed prvih pogojev za 
prijavo na razpisih. NO je mnenja, da je poleg projekta 401109 – komasacije, ki se v letu 2015 
zaključuje, nujno realizirati projekt 401114 – agromelioracije. Projekt je lahko rekoč zaveza 
projekta komasacije. Občina je s tem, ko se je prijavila za projekt komasacije dolžna zagotovo 
ustrezno agromelioracijsko urejenost vodotokov in poti na vseh devetih komasacijskih območjih. 
Zagotovo ne bi danes slišali o tolikšnih pritožbah na posameznih komasacijskih območjih. Če bi 
bili lahko vodotoki urejeni sočasno s projektom komasacije. 

- Nadzorni odbor predlaga občinskemu svetu občine Tišina, da predlagani proračun za leto 2015 z 
vsemi prilogami po opravljeni obravnavi sprejme. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Tibor CIGUT, Danijel KOLMAN, Franc KNAUS, Ivan HORVAT in Slavko CENER. 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal župan. 
 

*     *     *     *     * 
 
KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2015 IN 2016 
 
Obrazložitev je podala v.d. direktorice občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
LETNI NAČRT PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podala v.d. direktorice občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 43: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
LETNI NAČRT RAZPOLAGANJA Z ZEMLJIŠČI OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podala v.d. direktorice občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 44: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z ZEMLJIŠČI 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 

LETNI NAČRT RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podala v.d. direktorice občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 45: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN 
DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je Statutarno pravna komisija na svoji 
2. seji dne 02.02.2015 obravnavala Predlog Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2015. Mnenja je, da 
je predlagani odlok skladen z veljavno zakonodajo.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL, Tibor CIGUT, Franc KNAUS in Ernest SERDT. Podan 
ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 46: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK  O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 V II. 

OBRAVNAVI. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE.   

 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA IN OBČINSKE UPRAVE OBČINE TIŠINA V LETU 2015 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 47: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PROGRAM DELA OBČINSKEGA SVETA IN OBČINSKE UPRAVE 
OBČINE TIŠINA V LETU 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 9 
 
PREDLOG KOLEDARJA PRIREDITEV V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Franc KNAUS. Podan ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 48: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA KOLEDAR PRIREDITEV V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O VIŠINI POMOČI DELAVCEM, KI SE JIM BO V LETU 2015 PRENEHALO DELOVNO 
RAZMERJE IZ NEKRIVDNIH RAZLOGOV 
 
Obrazložitev je podala v.d. direktorice občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Župan je predlagan sklep podal v razpravo. 
 
V razpravi je sodeloval Ernest SERDT. Podan ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 49: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O VIŠINI POMOČI DELAVCEM, KI SE JIM BO V LETU 
2015 PRENEHALO DELOVNO RAZMERJE IZ NEKRIVDNIH RAZLOGOV. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIONIRANJA CENE STORITEV OBDELAVE DOLOČENIH VRST 
KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH 
ODPADKOV V LETU 2015 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave 
določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov v letu 2015 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani obliki. 
 
Župan je predlagan sklep podal v razpravo. 
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V razpravi je sodeloval Tibor CIGUT. Podan ni bil noben predlog.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 50: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIONIRANJA CENE 
STORITEV OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV 
PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV V LETU 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 12 
 
SEZNANITEV S POTEKOM PRIPRAV SPREMEMB IN DOPOLNITEV OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA 
OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala predstavnica podjetja ZEU d.o.o. ga. Alenka ŠUMAK. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je odbor obravnaval predlagane spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta občine 
Tišina in predloge sklepov k tabeli 1, tabeli 2, tabeli 3 in tabeli 4 ter občinskemu svetu predlaga, da 
obravnava spremembe in dopolnitev občinskega prostorskega načrta občine Tišina in sprejme predlagane 
sklepe k tabeli 1, tabeli 2, tabeli 3 in tabeli 4 v predlagani obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Tibor CIGUT, Milan KAROLI in Slavko CENER. 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podala predstavnica ZEU d.o.o. ga. Alenka ŠUMAK. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 51: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA POTRJUJE VSE PREDLOGE POBUD ZA SPREMEBO 
NAMENSKE RABE DO KATERIH SO SE NOSILCI UREJANJA PROSTORA OPREDELILI POZITIVNO IN SO 
POBUDE NAVEDENE V TABELI 1. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 52: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE POBUDE ZA NAMENE ŠIRITVE KMETIJSKE IN 
GOSPODARSKE DEJAVNOSTI UPOŠTEVAJO PRI PRIPRAVI SPREMEMB IN DOPOLNITEV OBČINSKEGA 
PROSTORSKEGA NAČRTA TER SE ZA NJIH ZAGOTOVIJO PRIMERLJIVI IZBRISI (IZ STAVBNEGA ZEMLJIŠČE V 
KMETIJSKO ZEMLJIŠČE, VENDAR LE Z ZEMLJIŠČI ZA KATERE OBČANI NISO PLAČEVALI NADOMESTILA ZA 
UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA). POGOJ, DA SE BODO POBUDE INVESTITORJEV VKLJUČILE V 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA JE, DA SO OZIROMA BODO DO 
01.03.2015 PODALI ZAHTEVANE DODATNE UTEMELJITVE ZAHTEVANE S STRANI NUP-OV (POSLOVNI 
NAČRT, IDEJNO ZASNOVO…). POBUDE SO NAVEDENE V TABELI 2.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 53: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME SKLEP, DA SE USKLAJENA POBUDA Z NUP-I ŠT. 8/1 VKLJUČI V 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA. POBUDI ŠT. 9/1 IN 9/2 PA SE NE 
VKLJUČITA V SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA ZARADI ZAHTEV 
NUP-OV PO BILANČNI IZRAVNAVI (IZ STAVBNEGA ZEMLJIŠČE V KMETIJSKO ZEMLJIŠČE, VENDAR LE Z 
ZEMLJIŠČI ZA KATERE OBČANI NISO PLAČEVALI NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA). 
POBUDE SO NAVEDENE V TABELI 3.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 54: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME SKLEP, DA SE NEGATIVNO OPREDELJENE POBUDE S STRANI 
NUP-OV IN ZA KATERA NA USKLAJEVALNIH SESTANKIH MNENJ NISMO USPELI USKLADITI, VKLJUČIJO V 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA, V POVRŠINI 500 M2 NA 
POSAMEZNO POBUDO OZ. PARCELO. POBUDNIKI, KI NE BODO ŽELELI ZMANJŠATI SVOJIH POBUD SE 
IZKLJUČIJO IZ SPREMEMB IN DOPOLNITEV OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA. POBUDE SO 
NAVEDENE V TABELI 4.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 13 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Pomurski vodovod sistema B: Sklicana je bila tiskovna konferenca zaradi neresničnih navedb v 

časopisu Vestnik. Zavrnjeni so bili računi za gradnjo v mesecu september in oktober 2014. S strani 
občine Grad smo prejeli informacijo o izvedenih inšpekcijskih pregledih in podaji suma korupcije. 

- Bathyanijev dvorec na Tišini: opravljen je bil obisk na Ministrstvu za zdravje z namenom pridobiti čim 
več informacij v zvezi z možnostjo podeljevanja koncesij. Da pridobljene informacije niso ravno 
vzpodbudne in se bomo na vsak način trudili tudi na tem področju in izkoristili vse možnosti, da bodo 
koncesije podeljene. V kratkem se tudi pričakuje odobritev gradbenega dovoljenja. 

- Javna dela: Na javnem povabilu za izbor programov javnih za leto 2015 smo bili uspešni v vseh šestih 
programih. V letu 2015 bomo lahko v javna dela vključili 19 brezposelnih občanov naše občine. V letu 
2015 imamo tudi osem zunanjih izvajalcev javnih del in sicer Pokrajinska in študijska knjižnica Murska 
Sobota, Splošna bolnišnica Murska Sobota, Ozara, Mozaik, Osnovna šola Tišina, Varstveno delovni 
center Murska Sobota, Ribiška družina Radgona in Center za socialno delo Murska Sobota. 

- Okolje: V naselju Murski Črnci opažamo, da se dogajajo vandalska dejanja kot so ruvanje in 
odmetavanje snežnih kolov v potok Mokoš, namerno in načrtno odmetavanje polnih vrečk pločevink v 
potok Mokoš, poskus sežiga koša za smeti v avtobusni čakalnici. O naštetih dejanjih je bil obveščen 
rajonski policist. Pri bazni postaji pa smo našli kup odvrženih salonitnih plošč. 

 
 
K TOČKI 14 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
ŽUPAN je uvodoma podal odgovore na zastavljena vprašanja s prejšnje seje. 
 



 

 

Stran 9 od 10 

 

Odgovor na pobudi člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA glede ureditve stranskega vhoda pri OŠ 
Tišina in neprijetnega vonja na OŠ Tišina. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA, da se mu posreduje kopija dokumenta 
Agencije RS za kmetijske trge in razvoj podeželja št. 33123-237/2012/8 z dne 31.08.2012. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na pobudo člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA o postavitvi dodatne mehanske ovire 
pred vhodom v šolo za umirjanje prometa pri OŠ Tišina. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na pobudo člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA glede dogajanja okrog zgradbe 
nekdanjega mejnega prehoda v Gederovcih. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Danijel KOLMAN je glede pomurskega vodovoda predlagal, da občinski svet kot najvišji organ sprejme 
sklep in tem gospodom nadzornim reče »hvala lepa in plačajte penale«. Naredili so napako in oškodovali 
občinske proračune. V nadaljevanju je podal predlog, da bi lahko seje občinskega sveta potekale v 
gasilskih domovih, da bi se videlo kako so urejeni in kaj je še potrebno za urediti, za kaj se je denar porabil 
in da ga na koncu ne bo potrebno vračati. S strani liste občanov je podal naslednja vprašanja: 
- Zakaj ima občina dvojna merila za občane občine Tišina za urejevanje določenih zadev? Koliko hiš je 

ogroženih ob vodotoku Rastika, koliko ob odvodnem jarku Erjavec? Ali je javno dobro res čiščenje 
privatnih zemljišč? 

-  Ali je res, da ste si v času, ko niste imeli zaposlenega direktorja občinske uprave, povišali plačo, zaradi 
povečanega obsega dela? 

- Kdaj je občina imela nazadnje razgovor z Ministrstvom za promet in Direkcijo RS za ceste v zadevi 
dokončnega urejevanja ceste in manjkajočih pločnikov, krožišča regionalne ceste R1-235 Radenci – 
Murska Sobota skozi naselje Tišina? 

Prosil je za pisne odgovore do naslednje seje. 
 
ŽUPAN je glede izplačila povečanega obsega dela povedal, da tisti, ki to pravi, laže. Kot župan si ne more in 
tudi računovodkinja ne bi izplačala kakršnegakoli povečanega obsega dela. Župan ima fiksno plačo in 
dodatek na delovno dobo ter nima nadur. Za vse ostalo bodo podani pisni odgovori. Kar se tiče sej, da bi 
potekale v gasilskih domovih je povedal, da obstaja tehnična težava glede ozvočenja in še kaj.  
 
  *     *     *     *     * 

 
Tibor CIGUT je povedal, da je pred približno pol leta bila ustanovljena komisija za popis škode na stvareh 
zaradi visoke podtalnice in ga je zanimalo kako je trenutno s to zadevo.  
 



 

 

Stran 10 od 10 

 

ŽUPAN je povedal, da je komisija opravila svoje delo, vse vloge so bile odposlane na Upravo za zaščito in 
reševanje v Mursko Soboto in vse vloge so bile vnesene tud v program AJDA. Sedaj se čaka, da bo država 
izplačala to škodo. Občina je svoje delo opravila. 
 

*     *     *     *     * 
 
Vinko GAJŠT je podal pobudo, da bi se za povečanje varnosti pri OŠ Tišina naredila na prehodu za pešce 
led svetlobna ovira, ki se vidi že na daleč. Druga pobuda je ta, da se ta del ceste zapre za promet in se 
cesta naredi drugje. Tretja pobuda pa je ta, da naj starši pripeljejo otroke 10 minut prej v šolo.  
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je povedal, da v kulturni dvorani ne dela prezračevanje in je podal pobudo, da se mora to 
na nek način urediti. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva preverila. 
 
 
 
 
4. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.15 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


